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Närvarande: Björn Strandmark (ordförande), Anders Göth (vice ordf), Annika Nilsson (sekr), Kristina Sandberg, 

Jörgen Mattiasson, Stina Mathiesen, Christel Andersen och Anita Feurstein Bardun 

Förhinder: Tommy Nilsson (kassör) och Vanja Gottlow 

Plats och tid: Örtofta Folkets hus 27 aug, kl 18.30 

 

Mötets öppnande: Mötet öppnades. 

 

Dagordning: Dagordningen godkändes. 

 

Justerare:  Jörgen och Björn valdes till justerare. 

 

 

Föregående protokoll:  Genomgång av föregående protokoll (från möte 240530) som lades till 
handlingarna. 

     
 

Ekonomi & medlemsantal:  Vi är fortsatt 98 medlemmar som har betalat för 2024. Likviditeten är god. 

 

Evenemang Ljuspromenaden – alla helgons dag lördagen 2 november. Christel blir ledare. 
Tommy köper in nya marschaller. Byalaget planerar att ha eld vid grillplatsen 
och kaffe, saft och marshmallows. Gratis för medlemmar och 20 kr för icke 
medlemmar, barn gratis. Vi tar med egna lyktor till bordet och medlemskap 
kan köpas på plats för 2025. Tändning av marschaller planeras ske ca kl. 15.30. 

 På kommande möte med övriga föreningar bestäms övriga aktiviteter och 
vem som gör vad.  

 

 Vårlökar från kommunen. Kristina kontaktar kommunen och efterhör. 

 

 Eventuellt en gemensam julmarknad med de andra föreningarna, isåfall i 

scoutstugan. Björn tar samordnande rollen, styrelsen ombedes fundera på 

vem som kan vara med och hjälpa till.  

 

  

Arbetsgrupper: Utbyggnaden av Väggarp – sammanfattning av dialog- och informationsmötet 

med kommunen den 22 augusti, styrelsen och arbetsgrupp var inbjudna. Det 

planeras 250- 450 bostäder, som ev ska delas upp att byggas i tre etapper. Mark 

ska avsättas till skola, förskola, samlings- och grönytor. Detaljplan planeras vara 
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färdig 2026-2027, första etapp av bostäder skulle med mycket preliminär 

tidsplan kunna vara klar 2030. Samråd kommer kommunen att bjuda in till, 

troligen i slutet av detta året. Efter samrådet kan byalag och enskilda inkomma 

med synpunkter och fler frågor. 

 Utveckling av Toftaholm – Anders Göth skapar och leder denna arbetsgrupp 

som ska komma överens om hur medel ska användas i Toftaholm. Medel kan 

användas till att skapa gemensamma ytor mm, vilket sker efter 

transmissionsledningsprojektet. Medel är sponsring av Kraftringen och Nordic 

Sugar. Anders bjuder in till arbetsgrupp här under hösten, både kring 

utvecklingsprojekt efter bygget samt praktiskt under byggtiden. Anders 

kontaktar Kraftringen för mer och uppföljande information efter vårens möte. 

 Kultur & fritid – kommande föreläsningar ”Den hållbara trädgården” kl 18:30 

den 3 september och ”Skörda – förvara – förädla” kl 18:30 den 12 september. 

Inträde 40 kr, gratis för medlem i byalaget eller barn/ungdom. I kassan är Anita 

den 3/9, och Annika den 12/9, Tommy tillfrågas att vara med.    

 Jättelokor – planering av gemensam bekämpningsdag, som samordnas av 

Länsstyrelsen, till våren 2025 är på gång,. Vi inväntar att Länsstyrelsen ska svara 

på förslag på datum och tider för gemensamt planerings möte under hösten 

2024e. Dagen till våren blir även tillsammans med Lilla Harrie byalag och 

markägare, under samordning av Länsstyrelsen. Det har varit en ny artikel i 

Skånska dagbladet, där Björn ordförande blev intervjuad.  

Promenad längs med Bråån – Inget nytt, kommunen ska återkomma med 

information. Status är att markägaren och kommunen inte är överens om nytt 

avtal för skötsel av promenaden, men kommunen har meddelat att dialog 

pågår. Annika fortsätter bevaka ärendet och Kristina frågor om ärendet i 

samband med kontakt kring vårlökar. 

Hjärtstartare – Inget nytt, Christel bevakar ärendet. Anders lyfter frågan om 

hjärtstartare i Toftaholm med Kraftringen.                       

 
Övrigt:  Föreningsmöte Örtoftabygden är den 18 september kl 18 för att diskutera 

gemensamma evenemang – ljuspromenad och eventuell julmarknad. Björn 

deltar från byalaget och Christel är med för ÖiS. 

 Medlemsdekal för 2025, Anna Sönnberger tar fram ny färg för 2025 och Björn 

beställer. Vi börjar sälja medlemskap för 2025 på ljuspromenaden i november. 

 Invigning av sockerbruket 21/8 – Anita representerade byalaget och 

sammanfattade kort innehåll och aktiviteter.  
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 Björn har kontakt kring att bjuda in till informationsmöte med Frivilliga 

Resursgruppen (FRG) Eslöv till hösten. Folkets Hus är lämplig lokal, fungerar 

oftast att använda på vardagar, utom onsdagar som är bokade. Björn kontaktar 

även om föreläsning om krisberedskap av Sebastian Lamberth till hösten.  

 Ordförande gör redovisning till kommunen för användning av 

arrangemangsbidrag. Byalaget kommer även att ansöka för 2025, behöver ske 

innan sista oktober. Styrelsen är överens om att söka för Vårfintdagen och 

Ljuspromenaden 2025. Anders håller i detta och har dialog med Kulturgruppen 

vilka ev. arrangemang de föreslår att söka medel för.  

 Kickoff för styrelsen och avtackning av ledamöter som slutat är torsdag 29 

augusti.   

 Medel till landsbygdsutveckling – inget nytt, Christel följer upp.  

 Datum för höstens möten. Blir tis 15/10 och tis 26/11.  

 

 

Kommande möte:                     Nästa möte 15/10 kl. 18.30, Folkets hus, Stina fixar fika. 

 

Mötet avslutas:  Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet Justeras:   

 

……………………………… …….…………………………… ………………………………… 

  

Annika Nilsson Jörgen Mattiasson                         Björn Strandmark 


